

截止報名日期
ENTRY DEADLINE
26/9/2016

報名表格 ENTRY FORM

港鐵競步賽

MTR HONG KONG Race Walking

請以英文正楷填寫 Please use BLOCK letters * 為必須填寫項目 * Mandatory to fill in

姓名 Name (中文)*		(English)*
出生年份* Year of Birth*		性別* Sex*
2016年田總註冊號碼(如有) 2016 HKAAA Reg. No. (If any)		屬會(如有) Club (If any)
日間聯絡電話 Day Time Telephone Number		手提電話* Mobile Number*
地址* Address*		
		電郵地址* Email Address*
緊急聯絡人 Emergency Contact Person	姓名* Name*	關係* Relationship*
	聯絡電話* Contact Telephone Number*	

組別 Categories 參賽者只可選以下其中一個組別 Applicant can choose only one of the following categories :

	青年組 Junior 1997 - 2004 (Age 12 - 19歲)	高級組 Senior 1982 - 1996 (Age 20 - 34歲)	先進1組 Master 1 1972 - 1981 (Age 35 - 44歲)	先進2組 Master 2 1971年或以前出生 born in 1971 or before (45歲或以上 Age 45 or above)	5公里組 5km Walk 2002年或以前出生 born in 2002 or before (14歲或以上 Age 14 or above)	精英組 Elite 2000年或以前出生 born in 2000 or before (16歲或以上 Age 16 or above)
男子組 Men	<input type="checkbox"/> MJ	<input type="checkbox"/> MS	<input type="checkbox"/> MM1	<input type="checkbox"/> MM2	<input type="checkbox"/> M5	<input type="checkbox"/> ME
女子組 Women	<input type="checkbox"/> WJ	<input type="checkbox"/> WS	<input type="checkbox"/> WM1	<input type="checkbox"/> WM2	<input type="checkbox"/> W5	<input type="checkbox"/> WE
競步自行車 Novice Walk	2008年或以前出生 born in 2008 or before (8歲或以上 Age 8 or above)			<input type="checkbox"/>		

^ 如參加精英組，請列出你於2005-2016年內所參加由香港業餘田徑總會主辦之競步賽事詳情：

^ For Elite Category, applicants should provide details of the HKAAA Race Walking competition(s) you participated between 2005 and 2016:

賽事名稱* Name of Competition*		活動日期* Event Date*
-------------------------------	--	----------------------

付款 Payment 劃線支票抬頭請寫上「香港業餘田徑總會有限公司」 Crossed cheque should be made payable to “Hong Kong Amateur Athletic Association Ltd”

報名費 Entry Fee	田總註冊運動員 HKAAA Registered Athlete	非田總註冊運動員 Non-HKAAA Registered Athlete
1956年或以前出生 / 1997年或以後出生 born in 1956 or before / born in 1997 or after	<input type="checkbox"/> HK\$55	<input type="checkbox"/> HK\$75
1957年至1996年出生 born between 1957 and 1996	<input type="checkbox"/> HK\$85	<input type="checkbox"/> HK\$110
支票號碼* Cheque No.*		

聲明

謹此聲明本人參加「港鐵競步賽2016」及一切有關活動(總稱活動)，本人願意遵守由港鐵公司、香港業餘田徑總會有限公司、各贊助商、政府部門及各協助機構(總稱大會)所訂的條文及規則，並同意以下所列各點：

- 本人是自願參加此活動和願意承擔自身的意外風險及責任，並無權向大會對本人在往返活動場地途中、活動中發生或其引致之自身意外、死亡或任何形式的損失索償或追討責任。
- 本人聲明本人身體健康及有能力參加此活動，並經由執業醫生確認本人之體適能適合參加此活動。
- 本人願意接受大會要求及提供的藥物治療及檢查。
- 本人明白及同意香港業餘田徑總會將收集在此報名表格內的個人資料轉交予港鐵公司用作賽事安排之用途。
- 本人願意授權予及同意該大會及傳媒在不需要審查情況及不需要本人另外同意下而可使用本人的肖像、姓名及聲線作為籌辦或推廣「港鐵競步賽」之用，除本人肖像及姓名有可能被使用於港鐵公司有關「港鐵競步賽」之網頁及刊物，收集的個人資料將會由香港業餘田徑總會使用及儲存至下一個「港鐵競步賽」結束。
- 本人簽署此報名表格以示同意及確認所有列明之重要事項、聲明以及有關細則，如所列明之重要事項、聲明以及有關細則有任何更改，本人將獲通知。

致各參賽者：

個人資料(私隱)條例

我們需要收集你的個人資料；如果你是18歲以下合資格參加者的父母/監護人，你的個人資料，以我們用於處理本比賽之報名及通訊事宜。若你選擇不向我們提供在報名表格內被標示為必須填寫的個人資料，可能會導致我們不能處理你的報名。你可自願決定是否提供報名表格內沒有被標示為必須填寫的個人資料。在遞交報名表格後，如欲更改或查詢已申報的個人資料，可與香港業餘田徑總會聯絡，聯絡詳情已列於本表格內。

DECLARATION

As a condition of my being permitted to compete in the MTR HONG KONG Race Walking 2016 and any ancillary event or function (collectively “Event”) and in consideration of the opportunity to win prizes and valuables, I confirm to the MTR Corporation, the Hong Kong Amateur Athletic Association Ltd, Event Sponsors and their subsidiary and associate companies and related companies and the HK SAR Government, their successors and assigns, servants and agent (collectively “Organisers”) as follows:

- I understand that by participating in the Event there are risks of injury, death and /or loss. I am entering the Event at my own risk and responsibility. I hereby discharge the Organisers and any other individual or organisation connected directly or indirectly with the Event from any responsibility in the event of injury, death or loss of property incurred during, as consequence of or while travelling to or from the Event.
- I am physically fit and capable of participating in the Event and have not been otherwise advised by a qualified medical practitioner.
- I agree to take a doping test and receive any necessary medical treatment provided by the Organisers if required.
- I understand, agree and consent to the Hong Kong Amateur Athletic Association to transfer my personal data collected in this Entry Form to the MTR Corporation for the arrangement of the Event.
- I grant permission and consent to the Organisers to utilise my appearance, name, voice, in connection with the Event in any and all media and agree to waive any right of inspection or approval associated thereto for the publicity of MTR HONG KONG Race Walking. The personal data collected will be used and kept by the Hong Kong Amateur Athletic Association until the completion of next MTR HONG KONG Race Walking except that my appearance and name may be used in the website and publication of the MTR Corporation related to the Event.
- By signing this Entry Form, I agree to and confirm to accept all of the terms, conditions in the important notes, declarations and conditions and any subsequent amendments thereto which I will be notified with.

To Entry Form Participants:

Personal Data (Privacy) Ordinance

We will collect your personal data and if you are the parent/guardian of an eligible participant under the age of 18, your personal data, for the purposes of processing the enrolment, correspondence and all necessary administration related to the Event. However, if you do not provide your personal data marked as “mandatory” in the Entry Form to us, we will not be able to process your application. It is entirely voluntary for you to provide personal data which is not marked as “mandatory” in the Entry Form. For correction of or access to the personal data after submission of the Entry Form, please contact the Hong Kong Amateur Athletic Association, details as set out in this form.

運動員簽署* Athlete's Signature* 日期 Date

注意 Remark:

18歲以下運動員適用 FOR ATHLETES AGED UNDER 18

對於18歲以下的運動員而言，必須於此表格以下的部分中提供所需的資料並由該運動員家長/監護人簽署確認同意其子女參加此競步賽，否則該申請將不會被處理。

For athletes aged under 18, parent's/guardian's agreement to join the race walking must be obtained by providing the following information and parent's/guardian's signature in the entry form, failing which the application will not be processed.

家長 / 監護人 Parent's / Guardian's

姓名*
Name* 手提電話*
Mobile Number*

簽署* Signature* 日期 Date